
 

 

 

 

        

                        Z Á P I S 

z 4. jednání Komise životního prostředí a obnovitelných zdrojů zřízené Radou 

města  Karlovy Vary  

Dne 15.5.2024 se uskutečnilo 4. jednání Komise životního prostředí a 

obnovitelných zdrojů zřízené Radou města  Karlovy Vary  

 

Místo jednání: Magistrát města Karlovy Vary, Moskevská 21, Karlovy Vary, 361 20, 

zasedací místnost v 5.patře 

 Doba jednání: jednání bylo zahájeno v 15:00 hodin a skončeno v 16:00 hodin. 

Přítomni: Ing. Martin Vinš,  RNDr. Jaroslav Růžička, Mgr. Vladimír Melichar (od 15:15 

hod.),  Jaroslav Hrdlička, Mgr.Bc. Hana Žáková,  Mgr. Eva Plhová  

Omluveni :   Zdeňka Batíková 

Nepřítomni :  

Hosté:   

Ing. Petr Bursík - uvolněný člen Rady města Karlovy Vary 
Ing. Stanislav Průša – vedoucí odboru životního prostředí Magistrátu města Karlovy Vary 

xxxxxxxxxxxxxxxxx – Lázeňské lesy a parky Karlovy Vary, příspěvková organizace 

 

 

Program :              

1. Zahájení 
2.Schválení programu jednání 
3.Lázeňské lesy a parky Karlovy Vary, příspěvková organizace  – vize dalšího rozvoje 
4.Různé 
 

 

1.Zahájení 

 

Jednání komise zahájil  její předseda Ing. Martin Vinš. V úvodu přivítal členy komise a 

pozvané hosty.  

2.Schválení programu jednání  

Předseda komise Ing.Martin Vinš požádal přítomné o připomínky či doplnění navrženého 

programu jednání.  Ing. Bursík uvedl, že z důvodů vážné rodinné události omlouvá 

z jednání ředitele Správy lázeňských lesů a parků, příspěvkové organizace  Ing. Bc. 
Stanislava Dvořáka, Ph.D. . Členové se shodli, že navržený bod č.3 bude přesunut na příští 
jednání komise v červnu 2024 a že místo něj bude projednán aktuální stav pasportizace 
zeleně na území města.  
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Usnesení 

Komise životního prostředí a obnovitelných zdrojů schválila program svého 3. 

jednání s tím, že byl vyškrtnut plánovaný bod č. 3 Lázeňské lesy a parky Karlovy 

Vary, příspěvková organizace  – vize dalšího rozvoje  a byl nahrazen bodem 

Lázeňské lesy a parky Karlovy Vary, příspěvková organizace  – pasportizace 

zeleně.   

 

pro: Ing. Martin Vinš,  RNDr. Jaroslav Růžička, Jaroslav Hrdlička,   Mgr.Bc. Hana Žáková, 

Mgr. Eva Plhová 

proti:  -        zdržel se: -       nehlasoval: -     

nepřítomen:   Mgr. Vladimír Melichar , Zdeňka Batíková 

                                  Usnesení bylo přijato       

 

3. Lázeňské lesy a parky Karlovy Vary, příspěvková organizace  – pasportizace 

zeleně  

 
Po úvodu předsedy komise Ing.Vinše se slova ujala pracovnice Lázeňských lesů a parků 

Karlovy Vary, p.o. xxxxxxxxxxx. Uvedla, že se v současné době dokončuje pasportizace 

zeleně v k.ú. Karlovy Vary. Každá plocha zeleně je popsána, vyfotografována, je 

doplněna GPS zákresem a informací o údržbě.  Pasportizace byla rozšířena také o plochy 

zeleně organizací zřizovaných městem (např. školy). Práce probíhají ve spolupráci 

s Kanceláří architektury města Karlovy Vary. Po dokončení prací v k.ú. Karlovy Vary 

(největší a z hlediska rozsahu prací nejnáročnější) se bude postupovat na další části 

města. Součástí pasportizace zeleně není pasportizace jednotlivých dřevin (stromů). Ta 

bude na pasportizaci zeleně navazovat. Výsledky pasportizace pak budou sloužit mimo 

jiné jako podklad v rámci územního plánu města. xxxxxxxxxx také průběžně odpovídala 

na dotazy členů komise.  Ing. Bursík informoval členy o možnosti získání finančních 

prostředků na tuto pasportizaci. Dále pak Ing. Bursík informoval, že bude pořízena 

drtička dřevní hmoty a že je v plánu rozšíření kompostárny ve Staré Roli s cílem, aby v ní 

byl zpracováván veškerý biologický odpad vzniklý ve městě.  V rámci diskuse se členové 

dotkli také uvažovaného opuštění areálu v ul. U Solivárny a přesun veškeré techniky do 

areálu zahradnictví v Karlových Varech – Drahovicích  a dále plánované transformace 

p.o. na s.r.o.. Zde se členové shodli, že je podrobně prodiskutují na příštím jednání 

s ředitelem Správy lázeňských lesů a parků Karlovy Vary, p.o..  

 

 

K bodu nebylo přijato usnesení.  

 



 

 

 

Zápis z 4. jednání Komise životního prostředí a obnovitelných zdrojů zřízené Radou 

města  Karlovy Vary –  str.3 

 

4.Různé 

 

4.1. Karlovy Vary – lávka pro cyklisty mezi Tašovicemi a Doubím 

 

Ing. Vinš požádal Ing. Bursíka o informace k uzavření lávky pro cyklisty mezi Tašovicemi 

a Doubím. Ten uvedl, že je tato lávka ve špatném technickém stavu (především její 

dřevěné části). Tyto je nutno vyměnit. Současně bude provedena nová ochrana ocelové 

konstrukce. Dřevěné části jsou již sejmuty. Opravu nebylo z technologických důvodů 

možno začít dříve. Ochrana ocelových konstrukcí bude provedena třemi vrstvami a tyto 

mohou být prováděny za stanovených teplotních podmínek. V závěru Ing. Bursík 

konstatoval, že se dělá vše pro to, aby byla lávka znovu otevřena co nejdříve.  

 

 

K bodu nebylo přijato usnesení.  

 

 

 

4.2. Karlovy Vary – Tuhnice – havarijní stav objektu na st.p.č. 536/2, k.ú. 

Tuhnice 

 

 

Ing.Průša v úvodu konstatoval, že odbor životního prostředí obdržel podnět České 

inspekce životního prostředí, který se týká zbytků paliva (mazutu) v objektu na st.p.č. 

536/2, k.ú. Tuhnice. Objekt je ve vlastnictví fyzické osoby, nicméně pozemek pod ním je 

ve vlastnictví Statutárního města Karlovy Vary. Odbor životního prostředí nyní vyzval 

majitele objektu k nápravě. Nicméně problémem je, že pokud to neudělá, tak pak musí 

vyzvat ke sjednání nápravy vlastníka pozemku, tj. Statutární město Karlovy Vary.  

V rámci diskuse bylo mimo jiné upozorněno, je Karlovarský kraj by měl mít finanční 

rezervu na likvidaci starých ekologických zátěží. Toto je nutno prověřit. V závěru bylo 

domluveno, že Ing.Průša bude komisi průběžně informovat o dalším postupu. 

  

 

Usnesení 

 

Komise životního prostředí a obnovitelných zdrojů doporučuje Radě města 

Karlovy Vary vstoupit v jednání s majitelem objektu na st.p.č. 536/2, k.ú. 

Tuhnice (tento pozemek je v majetku Statutárního města Karlovy Vary) s cílem 

zabezpečit objekt a odstranit zbytky paliva.  

 

pro: Ing. Martin Vinš,   Mgr. Vladimír Melichar, RNDr. Jaroslav Růžička, Jaroslav Hrdlička,  

Mgr.Bc. Hana Žáková, Mgr. Eva Plhová 

 

 



 

 

 

 

proti:   -     zdržel se:  -   nehlasoval: -     

nepřítomen:  Zdeňka Batíková 

 

                                  Usnesení bylo přijato       

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ing.Martin Vinš 

Předseda Komise životního prostředí a obnovitelných zdrojů 

 

 

 

 

 

 

 

15.5.2024 

Zapsal: Ing. Vladimír Krůta 

 

 

 

 

„Osobní údaj byl v souladu se zněním zákona č.101/2000 Sb., o ochraně osobních údajů a o 

změně některých zákonů, ve znění pozdějších předpisů, anonymizován. Anonymizovaný údaj je 

v souladu s § 16, § 17 a § 95 zákona č.128/2000 Sb., o obcích, ve znění pozdějších předpisů, 

přístupný k nahlédnutí na Magistrátu města Karlovy Vary“ 

 


